
Gastro prevádzky v slovenských “Čiernych”
okresoch: Krvácame a máme pocit, že dlho to
už nepotrvá, tvrdia majitelia a prevádzkari.
Takto slúži a pomáha Hegermatovičova vláda
svetovým sion-globalistom zlikvidovať vlastný
národ a ekonomiku!
- CZ24 News | 25. října 2021

SLOVENSKO: Úplne zatvoriť musia hotely, fitká či akvaparky. Od pondelka budeme mať desať
čiernych okresov. V treťom stupni ohrozenia sa nachádzajú Bardejov, Čadca, Kysucké Nové Mesto,
Stará Ľubovňa, Svidník, Tvrdošín, Levoča, Stropkov, Michalovce a Sabinov.

Prešla prvá vlna, neskôr druhá vlna pandémie, ktorá gastrosektoru priniesla finančné straty. Cez leto
sa im ako-tak podarilo znovu postaviť na nohy a už prichádza tretia vlna, ktorá sa v severných
okresoch už naplno rozbehla a zafarbila ich čiernou farbou.

„Gastro krváca a mám pocit, že dlho to už nepotrvá. Proste vykrváca úplne,“ hovorí Erik Richvalský,
prevádzkar podniku Cactus v „čiernom“ Bardejove. Dôvod, prečo sa ocitli v takejto situácii, vidí
v tom, že ľudia sa nechcú dať očkovať. „Pokiaľ okres bude v čiernej farbe jeden až dva týždne,
vydržať sa to dá. Ak to bude dlhodobo, je nemožné zachovať prevádzky otvorené naďalej,“ dodal.

Život v čiernom okrese
Situáciu pozorne sleduje aj primátor Kysuckého Nového Mesta Marián Mihalda. Mesto, v ktorom
pôsobí, sa totiž dostalo na zoznam čiernych okresov a život ľudí sa zásadne zmení v dôsledku
pandemických opatrení. Domnieva sa, že zlá pandemická situácia v okrese je zavinená veľkou
migráciou ľudí. „Sú tu sústredené viaceré veľké podniky, mnoho občanov pracuje v zahraničí,“
uviedol Mihalda najväčšie dôvody, prečo majú vo svojom okrese toľko pozitívnych ľudí. V tejto
súvislosti sa obáva, čo bude s prevádzkami, ktoré sa v meste nachádzajú. „Bohužiaľ je to znova veľká
rana pre mnohé prevádzky a myslím si, že ak to bude trvať dlhší čas, mnohí skončia,“ uviedol
Mihalda.
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pôsobí, sa totiž dostalo na zoznam čiernych okresov a život ľudí sa zásadne zmení v dôsledku
pandemických opatrení. Domnieva sa, že zlá pandemická situácia v okrese je zavinená veľkou
migráciou ľudí. „Sú tu sústredené viaceré veľké podniky, mnoho občanov pracuje v zahraničí,“
uviedol Mihalda najväčšie dôvody, prečo majú vo svojom okrese toľko pozitívnych ľudí. V tejto
súvislosti sa obáva, čo bude s prevádzkami, ktoré sa v meste nachádzajú. „Bohužiaľ je to znova veľká
rana pre mnohé prevádzky a myslím si, že ak to bude trvať dlhší čas, mnohí skončia,“ uviedol
Mihalda.

„Keby rovnako veľký dôraz, ako vláda kládla a stále kladie na vypracovanie Covid automatu a
vyfarbovanie mapy do prislúchajúcich farieb, venovala dostatočnej informovanosti občanov,
podloženej vyjadrením odborníkov, dnes by sme sa s uzatváraním prevádzok a ďalšími, pre niektoré
prevádzky fatálnymi dôsledkami, nemuseli vyrovnávať,“ tvrdí Mihalda a dodáva, že ostáva len veriť,
že sa situácia nakoniec skončí prijateľne pre väčšinu občanov.

Aj Richvalský tvrdí, že Covid automat nie je nastavený správne. Podľa neho je celý tento Covid
automat s podmienkami, akými ho nastavila vláda, pre gastro ešte horší ako minulý rok. „Vtedy sme
mohli zákazníkov obslúžiť aspoň na terasách, teraz nás zavreli úplne s výnimkou rozvozu,“
vysvetľuje. Podnikateľ tiež nepočíta s pomocou od štátu. „Tomu sčasti rozumiem, pretože
donekonečna sa to platiť nemôže, ale musí sa brať na vedomie, že na úradoch práce bude z
gastropriemyslu veľké množstvo ľudí a náklady na nich budú ešte väčšie,“ dodal Richvalský.

Šéf rezortu zdravotníctva Vladimír Lengvarský nevylučuje zmenu Covid automatu, ani výhody pre
očkovaných. „Nevylučujem to, ale ani nesľubujem,“ povedal minister po tlačovej konferencii
Slovenskej psychiatrickej spoločnosti s tým, že o tejto téme budú rozhodovať odborníci. Rozhodnutie
chce nechať na nich. Lengvarský sa preto v utorok stretol s hlavným hygienikom Jánom Mikasom.
Podľa ministrových slov sa bude hovoriť o možnej zmene Covid automatu aj v rámci zasadnutia
konzília odborníkov. Ak takéto zmeny odobria odborníci, bude sa ich snažiť zaviesť do praxe.
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